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Andre saker/spørsmål 

Heradsstyret - 122/22

HS - behandling:
Ordføraren varsla slik sak til slutten av møte som gjeldt ein sak som gjeldt delegert mynde til 
formannskapet om flyktningar.

Saka vert drøfta og heradsstyret var einig i at mynde som vert gitt til formannskapet fortsett står ved 
lag.

------------------------------

Sigmund Faugstad, FRP, hadde slikt spørsmål: kva er status på saka om byggefeltet på Bruvik?

Rådmannen ga slikt svar: det jobbast med, men det er ikkje alt kommunen styrer. Kommunen 
avventar ein kalkyle på vann og avlaup som konsulent har estimert at skal vere klar ila. desember 
2022. Kommunen er då klar til å arbeide ut eit nytt tilbud til utbygjar. Det føreligg ikkje noko pr i dag 
som tilseier at saka ikkje skal vere klar for vidare handsaming i heradsstyremøtet i februar .

Sigmund Faugstad, FRP, sette fram framlegg om at saka vert teken opp for realitetshandsaming.

AVRØYSTING:
Ønskje om å realitetshandsame saka om byggefeltet på Bruvik fell, 7 røyster (FRP) mot 19 røyster.

--------------------------------

Hjalti H. Gislason, H, ba om permisjon frå resten av møtet.
Ordføraren innvilga permisjon.

Hjalti H. Gislason, H, forlet møte.
Ingen vara møtte.

25 medlemmer/varamedlemmer tilstades. 

---------------------------------

Bjarte H. Aarland, hadde slikt spørsmål: Har det vert noko dialog med Helse-Bergen om pasientreisar 
og kva er status når det gjeldt bestillinga om å kome i formannskapet for å orientere i saka om 



pasientreiser.

Ordføraren ga slikt svar: det har vore dialog med meg, rådmann eller administrasjonen og Helse-
Bergen kor problemstillingane har vore diskutert. Når det gjeldt orientering i formanskapet, så er 
dette mogleg om det er ønskjeleg. Dei har vore og orientert i saka i eldrerådet og råd for menneske 
for nedsett funksjonsevne.

----------------------------------

Bjarte H. Aarland, KRF, og Sigmund Faugstad, FRP, sette fram framlegg om at sak om eingongsløyving 
til Osterøyhjelpen vert teken opp til realitetshandsaming.

AVRØYSTING realitetshandsaming:
Det var ingen som motsette seg å realitetshandsame saka. Saka vert difor teken opp til hansaming.

Ordføraren sette fram slikt framlegg: 
"På vegne av heile Heradsstyret:
Osterøy kommune gjer Osterøyhjelpen 20.000kr som eingongsløyving. Midlane skal nyttast til 
matvarer til trengande og skal fordelast av Osterøyhjelpen før jula 2022.
Midlane dekkast frå disposisjonsfondet"

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

HS - vedtak:
På vegne av heile Heradsstyret:
Osterøy kommune gjer Osterøyhjelpen 20.000kr som eingongsløyving. Midlane skal nyttast til 
matvarer til trengande og skal fordelast av Osterøyhjelpen før jula 2022.

Midlane dekkast frå disposisjonsfondet

Saksopplysningar:


